



Matériel and Procurement Services / Services du matériel et des acquisitions
Procurement Hub – Fredericton / Centre d'approvisionnement – bureau de Fredericton
301 Bishop Drive / 301, allée Bishop
Fredericton (N-B) E3C 2M6

F5211-180312

**Subject: INVITATION TO TENDER / AVIS D'APPEL D'OFFRES
Canal Wall Reconstruction- Calvert, NFLD**

ADDENDUM #1 / ADDENDA N° 1

Further to the above- mentioned Request for Proposal documentation previously forwarded to your firm, Addendum (#1) is hereby issued.

Pour faire suite à la documentation d'accompagnement de l'appel d'offres susmentionné transmise à votre entreprise, l'Addenda n° 1 est émis.

ENGLISH

Question 1:

Can you please clarify the extent of the “Existing Concrete Wall – Chip Loose Concrete See note 8 on S01”?

Is this above LNT only or full height from top of wall to canal bottom?

Answer 1:

Per Note 8 on S01, “Remove loose concrete so as to provide a clean, sound surface free of any portions that is at risk of breaking away from the wall.”

The wall covers the full height of the wall.

FRENCH

Question 1 :

Pouvez-vous s'il vous plaît clarifier l'étendue de « Existing Concrete Wall- Chip Loose Concrete See Note 8 sure le S01 ?

Est-ce au-dessus de LNT seulement ou toute la hauteur du haut du mur au fond du canal?

Réponse 1:

Conformément à la note 8 de S01, «Enlever le béton détaché afin d'obtenir une surface propre et exempte de toute partie qui risque de se détacher du mur.

Le mur couvre toute la hauteur du mur.